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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Országgyű lés Hivétalé
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Írásbeli kérdé s
Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke
részér e

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Lázár János, a
Miniszterelnökséget vezető miniszterhez ,

„Miért a földprivatizációt választják? ”
címmel ,

amelyre a választ írásban kérem,

Tisztelt Miniszter Úr !

Ön a legutóbbi, 2015 . november 23-i azonnali kérdésemre – a személyeskedés mellett – egy jó l
értelmezhető választ adott. Azt mondta, hogy Mez őhegyesen 2200 hektáros mintagazdaságot
kívánnak létrehozni . Azt is kijelentette, hogy ez az új állami vállalkozás minden jelenlegi dolgozó t
átvesz a halálra ítélt részvénytársaságtól .

A helybeliek szeretnék tudni, hogy hogyan jön létre az összefügg ő 2200 hektár szántóterület?
Miniszter úr: tisztában vannak-e azzal, hogy a város jelenleg legnagyobb foglalkoztatója, é s
adófizetője milyen tevékenységet végez? Önök szerint a vetőmagtermelés és feldolgozás jelenlegi
volumene fenntartható lesz-e 2200 hektáron? Lehet-e 2200 hektáron 4000 hektárnyi öntözött
vetőmagtermelés úgy, hogy mellette a minimum 2000 hektár területet igénylő állattenyésztés is
fenntartható legyen?

Amennyiben ezek a kapacitások megsz űnnek, milyen tevékenység lesz a lótenyésztés mellett, ami a
mostani 400 állandó, és több mint 1000 alkalmi munkavállalónak megélhetést biztosít? Ha a
megalakuló vállalakozás költségvetési szerv lesz, fizet-e helyi adót vagy sem?

Miniszter úr: amennyiben önök széles profilú mintagazdaságokat neveznek meg, miért nem az állam i
területek jobb kihasználását, a vidéki foglalkoztatás b ővítését tűzik ki célul? E helyett miért a
földprivatizációt választják ?

Válaszait előre is köszönöm !

Budapest, 2015. november 24 .

g l s Zoltá
szággyűlési képv elő
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